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APPLICATION FOR A CERTIFICATE OF FREE SALE 
Instructions
All the information must be completed by the Manufacturer/Exporter and submitted electronically.
Consignor name: The name of the consignor.
Consignor Licence or Registration No.: The Licence or Registration number (if applicable) assigned to the Consignor by the Canadian Food Inspection Agency (CFIA). No licence or registration number, indicate N/A (non applicable) in the field. 
Consignor Address: The address of the consignor.
Consignor Telephone Number: Enter in the format ###-###-#### or enter 10 numbers without spaces.
Manufacturer: The Name of the establishment which manufactures the product, only one manufacturer per certificate is allowed.
Manufacturer Licence or Registration No.: The Licence or Registration number (if applicable) assigned to the Manufacturer by the Canadian Food Inspection Agency (CFIA)
Manufacturer Address: The physical address of the manufacturer (NOT Head Office or Mailing Address).
Registration Number: The registration or Licence number assigned by the Canadian Food Inspection Agency (CFIA)
Product Description: The descriptive information specific to the product(s) (products can be added or removed using the buttons)
Lot Code: Unique identification numbers of the lot. 
Lot size: The number of cases, number of containers per case and container size (net weight) of each product and/or lot code
Total weight: The net weight of the entire consignment
Unit of Weight: Select from kilograms (kg) or pounds (lb)
Send by Email: Once completed, click on the send by email button. Enter the email address when prompted.
Tous les détails, sauf pour le numéro du certificat et l’information  liée à l’attestation (c’est-à-dire la signature sur le formulaire) doivent être consignés par le fabricant/exportateur et présentés par voie électronique.
Pays destination : Sélectionner le pays dans la liste.
l’Expéditeur : Le nom de l’expéditeur
l’Expéditeur - Licence ou numéro d’agrément : Le numéro de licence ou d'agrément (le cas échéant) attribué à l'expéditeur par l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA). Pas de numéro de licence ou d'agrément, indiquez N / A (non applicable) dans le champ.
l’Expéditeur - Adresse: L'adresse de l’expéditeur.
l’Expéditeur - Numéro de téléphone : Entrez dans le format ###-###-#### ou entrez 10 numéros sans espaces. 
Fabricant : Le nom de l’établissement où l’on fabrique le produit, un seul fabricant par certificat est autorisé.
Fabricant - Licence ou numéro d’agrément : Le numéro de licence ou d'agrément (le cas échéant) attribué au fabricant par l'Agence canadienne d'inspection des aliments (ACIA).
Fabricant - Adresse : L’adresse physique du fabricant (NON PAS celle du bureau principal/siège social ni l’adresse postale).
Description du produit : L’information descriptive propre au(x) produit(s). (Produits peuvent être ajoutés ou supprimés en utilisant les boutons)
Code du lot : Les numéros d’identification uniques du lot. 
Taille du lot : Le nombre de caisses, le nombre de conteneurs par caisse et la taille du conteneur (poids  net) de chaque produit ou code du lot.
Poids totale :  Le poids net de l'ensemble  de l'envoi.
Envoyer par courriel : Une fois terminé, cliquez sur le bouton envoyer par courriel. Entrez l'adresse courriel lorsque vous  êtes invité.
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CERTIFICATE OF FREE SALE
CERTIFICAT DE VENTE LIBRE
Country of Destination / Pays destination 
Consignor / Expéditeur 
Manufacturer / Fabricant
Product Information / Information sur le produit
Product Description / Description du produit
Lot Code / Code du lot
Lot Size / Taille du lot
Total Net Weight / Poids net total
Attestation / Attestation
I hereby certify that, in accordance with the Safe Food for Canadians Act and Regulations, the products mentioned above are required to:
originate from a manufacturer licensed to produce food for sale in Canada and/or for export;
have been produced by a manufacturer in good regulatory standing with a food safety control plan and traceability system in place;
be safe for human consumption.
Je certifie par la présente que, conformément à la Loi et au règlement sur la salubrité des aliments au Canada, les produits mentionnés ci-dessus doivent:
provenir d'un fabricant autorisé à produire des aliments destinés à la vente au Canada et/ou à l’exportation;
ont été produits par un fabricant sous licence ayant un bon statut réglementaire ainsi qu’un plan de contrôle de la salubrité des aliments et un système de traçabilité en place; 
être propre à la consommation humaine.
Official CFIA Stamp / Estampille officielle de l'ACIA
2.5
T.Owen/Sarah George/M. Ducarme/ M. Moore
2018-12-31
APPLICATION FOR CERTIFICATE OF FREE SALE and CERTIFICATE OF FREE SALE
T. Owen (CH)
APPLICATION FOR CERTIFICATE OF FREE SALE
2022-02-01
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